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Referat fra bestyrelsesmøde i Ungdomsskolen  
 

Mødeart Referat bestyrelsesmøde 
 

Dato Torsdag d. 27-05-2021 klokken 17.00 til 19.00 

Sted Ungdomsskolen 

Deltagere Henrik Friis, Pia Paaske, Lone Elgkjær, Jan Holger Hansen, Peter 
Nielsen, Nadeem Nawabi, Tim Zwisler, gæst Rikke Birkedal og  
Flemming Jørgensen 

Forbered Skal have læst det medsendte  

Medbring  

 

Dagsorden Uddybning Ansvar Tid 

Velkommen   
 

TZ 17.00 

Skolestruktur Se bilag. Til ledere og medarbejdere Information 
om arbejdet med skolestruktur 
 

Alle 17.05 

Status Heltiden V. Rikke  God opstart af nye medarbejdere. Kultur der 
langsomt er ved at blive bygget op – en kultur, 
som tager udgangspunkt i, hvad vi gerne vil, at 
HU skal være fremadrettet. Debat om værdier 
og den pædagogiske og didaktiske tilgang fylder 
meget – og menneskesynet. Hvordan arbejder 
vi med netop vores elever, og hvorfor gør vi, 
som vi gør. 
 
Projektet i samarbejde med FOF om de 
udfordrede elever med behov for en særlig 
koordineret indsats, er på standby – det vi pt 
ved er, at vi ikke i HU vil skulle gøre os klar til, 
at kunne tage imod enkelte elever, i denne 
målgruppe. 
 
Vanskelig proces for medarbejderne ifht Fælles 
Om Forebyggelse. Det, at der endnu ikke kan 
”peges” på vores målgruppe (hvilke opgaver vil 
folkeskolerne fremadrettet selv kunne løfte) 
skaber usikkerhed. 
 
Samlet en god stemning og mange projekter der 
er sat i søen – og der kommer mange flere, med 
de øgede krav til dokumentation og samarbejde 
omkring eleven, i relation til tankerne omkring 
inklusion. 
 
Aktuelt 14 elever indskrevet til kommende 
skoleår 21/22 
 

Rikke 17.45 

Status 10. klasse V. Rikke Eleverne er kommet godt tilbage og er i fuld 
gang, med eksamenerne. Vi har ekstraordinært 

Rikke 17.55 
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fortsat undervisningen fra 9-13 – det er frivilligt, 
da eleverne er på læseferie – men vi tager fat i 
de elever og elevernes forældre, til dem, som 
ikke møder op og afstemmer forventningerne. 
 
Teamet har det lidt svært – det har været svært 
for flere, at have overskud til, at tage sig af de 
nye medarbejdere. Det, samt en ”gammel” 
hændelse som ikke er gennembearbejdet, har 
betydet, at de i 10. klasses teamet, får hjælp af 
HR til, at finde hinanden og komme på rette 
spor. RB deltager som rep fra ledelsen og 
hjælper teamet videre, herfra. 
 
Ud over dette, et godt fagligt samarbejde i 
teamet – masser af grin og overskud i 
samværet med vores elever. 
Aktuelt har vi 66 elever indskrevet til kommende 
skoleår, fordelt på: 
International: 14 
Gym: 14 
Klar Parat: 15 
Erhverv: 23 
 

Status Fritid/klub V. 
Flemming  

Fritidsafdelingen: 
 
Chanda er blevet tilknyttet fritidsafdelingen pr. 1. 
marts 2021, og skal fra efteråret have ansvaret 
for aktiviteterne i Haslev og Rønnede. 
 
Sommeraktiviteter: 
 
Foregår i et samarbejde med Kultur- og 
fritidsafdelingen. 
 
På baggrund af erfaringerne fra sidste år, hvor 
foreninger og andre kunne søge om 
tilskudsmidler, besluttede vi at lave en fælles 
sommerpulje på. Kr. 200.000 
(Folkeoplysningsudvalget frigav kr. 100.000). Vi 
satte et max beløb på kr. 10.000, der kunne 
søges pr. forening/ SFO, og vi fik ansøgninger 
for kr. 130.000. De sidste kr. 70.000 gik til 
annoncering og yderligere aktiviteter arrangeret 
af Ung Faxe.   
 
Vi evaluerer samarbejdet og fremgangsmåden 
efter sommerferien. 
   
Ungdomsklubberne - Genåbning i Faxe, 
Haslev og Faxe Ladeplads efter corona-
nedlukningen: 

Flemming 18.05 
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I perioden 5. april til 7. maj åbnede 
Ungdomsklubberne for grundskolelever, i 
henholdsvis lige og ulige uger, afhængig af 
hvilken uge den enkelte unge mødte ind i 
skolen. Det var ikke en succes, da unge mødes 
på tværs af klasser og årgange, så når vi afvise 
en ung, afviste vi faktisk en hel gruppe.  
 
Pr. 10. maj er der åbnet op for, at alle igen 
kan komme i ungdomsklubberne, i alle uger, 
også de unge der har forladt grundskolen. 
 
Vi så med det samme en stigning i antallet af 
unge der benytter ungdomsklubberne, men 
naturligvis ikke på samme nivieau som før 
nedlukningen i december.  
 
Genåbning af ungdomsklubberne i Dalby, 
Karise og Rønnede,   
 
Med Byrådets beslutning d. 25.02.21 om at 
ungdomsklubberne i Dalby, Karise og Rønnede 
igen skal åbne fra skoleårets start 2021/2022, er 
der startet en proces, der involverer følgende: 
 

 Tjenstlige samtaler med nuværende 
klubmedarbejdere, opsigelser og tilbud om 
ansættelse på nye vilkår. 
 

 Samtaler med ledere på de 3 berørte 
lokationer, Møllevangsskolen, Bavneskolen 
og Karise skole / Tandhjulet. 
 

 Vente på at unge kom tilbage i skole, så vi 
kan mødes med dem og høre om deres ideer 
og opbakning til deres nye lokale 
ungdomsklub. 
 

 Haft møde og fremvisning af ny ungdomsklub 
med unge fra Dalby og Karise, og aftale om 
møde med unge på Møllevangsskolen er ved 
at blive indgået. 
 

 Ansættelse af 5 nye klubmedarbejdere. Fik 
for nyligt 22 ansøgere, men det har ikke 
været muligt at finde 5 kandidater, der levede 
op til kravet, så der skal en yderligere 
ansættelsesrunde til. 

       
Udgangspunktet er, at Ungdomsklubberne er 
åbne i perioden uge 36 til uge 25 – i alt 40 uger, 
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som er økonomien afsat til ungdomsklubberne. 
Det giver mulighed for, at Ung Faxe og 
klubmedarbejderne kan lave et godt oplysende 
arbejde ude på skolerne i august måned, så vi 
kan starte ungdomsklubberne med fuld 
opbakning i starten af september. 
 
Fritidshold: 
 
Der er 16 hold som vi fik gemmeført under 
Covid-19  
 
De fritidshold der fungerer godt, er ved at blive 
genoprettet, klar til sæsonstarten i uge 38/39.  
Derudover er vi ved at finde nye 
fritidsundervisere til nye hold. 
 
Udgangspunktet igen i år er, at lægge fritidshold 
i Faxe (Solhøjen) og Haslev. Dalby kan måske 
komme på tale, når vi har haft ungdomsklubben 
åben 1 års tid, og igen fået skabt et 
ungdomsmiljø omkring Ung Faxe. 
 
Lægger vi hold i Karise, Faxe Ladeplads eller 
Rønnede, viser erfaringen, at der kommer 
meget få tilmeldinger, så det ikke bliver 
rentabelt at køre fritidshold. 
 
Vi vil evt. afprøve online holde i den nye sæson 
2021-2022. 
 
På sigt vil Flemming bede bestyrelsen om at 
tage stilling til, hvilken profil fritidshold / 
aktiviteter skal have. 
 
 
Vandaktiviteter:  
Kajaklubben er ved at uddanne instruktører, og 
vil på sigt gerne stille mandskab til rådighed for 
vandaktiviteter. 
 

Ungdomsskolen i 2021 
V. Tim 
Orientering samt drøftelse 

 Covid-19 
Ungdomsskolen/kommune har haft det 
svært til en start. Der har været i alt 783 
mails fra UVM.DK, samt div. mails fra vores 
center/kommune. Ungdomsskolen har haft 
en god kommutation. Forældre har følt, at vi 
har haft styr på det, Ansatte her ligeledes 
har haft den samme følelse. 
Ungdomsskolen får ros fra de kanter.  

 

 Ramme opgavebeskrivelser  

Tim 18.10 
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Vi er gået i gang med at opgavebeskrivelser. 
Lærerens samt pædagoger på alle områder  

 

 Fravær ungdomsskolen (se bilag ) 
Vores handleplan ser ud til at virke, vi er 
gået fra 20,xx procent til 3,xx procent i 10. 
klasse. Der er fokus på trivsel.  

 

 Næste år 
Grundet Copvid-19 har vi været nødsaget til 
at aflyse vores rejser. 
Ungdomsskolen har et fokus på at skabe et 
ungemiljø.  

 

 GDPR status 
Alle har fået et mini kursus. Det bliver et 
fokus punkt 2021-2022 samt SBSYS. 

 
 

Budget 2021 V. Tim   Budget 2021 (se bilag) 
Økonomien er god.  
Uddannelses- og udviklingspuljen  
Heltiden samt 10. klasse 100.000 kr. 
Klubber                              50.000kr.  

 
Vi har bestilt nye møbler, til Søndergade 

  
Budgetforslag (se bilag) 
Ungdomsskolen har budt ind med 
sommerskole, på 150.000kr  

 
 

  

Tim  18.30 

Musicalholdet Har i sæsonen 21-22 fået lov til at forsætte med 
en udvidet aldersbegrænsning til og med 24 år. 

  

Evt.    18.45 

 
 


